
ACTA JUNTA DE L’AFA - ESCOLA MAS MARIA

DATA: 30/03/23 LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA MEET i PRESENCIAL HORA: 22h

Assistents: Ruth Bes (Comissió Extraescolars); Raquel González i Patri Cruz (Comissió de

Festes); Andrea Ardèvol, Marina Rocabert (Comissió de Comunicació); Alba Navalon

(Vicepresidenta); Lara Roman (Tresoreia); Claudia Sust (comissió de Biblioteca), Marina

Rocabert i Chío Villa (Comissió d’Educació), Andrea Ardèvol (comissió Famílies Nouvingudes) i

María Goya (Presidenta).

SECRETÀRIA

La Pati no es pot connectar i deixa per escrit que l’acta del mes de febrer no es pot tancar, ja

que encara queden alguns punts per acabar.

PRESIDENTA

La María comenta que al sorteig de les mones de Pasqua s’han recaudat 2.522€
aproximadament i ha estat tot un èxit. Ha sorprès l'actitud de 6è per la seva falta de

col.laboració amb aquesta activitat. La Mariana proposa esbrinar a través de la delegada la

consulta de perquè creuen que no ha estat ben rebut des de 6è per tal de poder millorar en la

comunicació per les properes edicions i ens puguin compartir en allò que creuen que podem

millorar. La Mireia preparà un mail per enviar a l’Alfons confirmant la recaudació del sorteig i el

passarà a la Maria per tal d’enviar-lo.

La María explica que es vol fer una festa de famílies enfocada a la diversitat familiar, al

traslladar-ho a l’escola ens comenten que aquella setmana ja es teníen moltes sortides

planificades. S’ha proposat fer la festa divendres 12 de maig i la idea era que es pogués

treballar de manera transversal. L’escola en aquests moments té molt volum de feina i no s’hi

pot involucrar. Per tant, es realitzarà només per part de l’AFA però dirigit a tota la comunitat

escolar. Es parlarà amb Naïfar per fer una xocolatada i activitat, hi haurà una xerrada sobre

diversitat i al menjador farà un cartell. La Mireia proposa que el proper curs s’avisi amb molt

temps a la direcció per tal de que es pugui organitzar conjuntament.

COMISSIÓ D'EXTRAESCOLARS

L’Estela comenata que encara no s’han enviat les respostes a les famílies però ja s’ha acabat el

termini per fer-la, en total han respost 31 famílies. De les propostes actuals les millor

valorades amb molt satisfactori són: acollides, karate, divertisports, piscina i màgia. Lego

robotica també prou bé.
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Una família ha sol·licitat una plaça que tenim lliure de piscina per un fill de 5è, traslladem la

consulta a consell escolar perquè no tenim aprovada l'extraescolar per aquest curs. S’està a

l’espera de rebre resposta per part de l’Alfons.

També s’explica que s’ha realitzat la reunió amb l’AFA de L’Olivera: posem en comú les noves

propostes per l'any vinent, la nostra idea de portes obertes l'últim dia de cada activitat i a més

fer una reunió al juny amb les famílies explicant les extraescolars per tal que puguin marxar de

vacances sabent quina és l'oferta proposada. L’AFA de L’Olivera encara no té propostes per

l'any vinent, pel que fa a fer les portes obertes de les extraescolars l'últim dia de l’extraescolar,

també continuaran fent exhibició a la festa de final de curs. A part de les noves activitats s’ha

parlat amb Naifar per intentar aconseguir dos dies de piscina, s’està a l’espera de confirmació

per part de la Piscina de Vilassar de Mar.

Si es vol tenir el tríptic d’extraescolars s’ha de presentar a l’Ajuntament les activitats la primera

setmana de maig. L’Estela ho traslladarà al grup de WhatsApp que tenen amb l’Olivera per tal

que ells puguin avançar en les seves propostes.

COMISSIÓ DE MENJADOR

La Laia no es pot connectar i deixa les seves aportacions a l’Excel.

1. Reunió extraordinària comissió de menjador. El 2/3/23 vam tenir una reunió extraordinària

amb la comissió de menjador per tractar el tema del iogurt sense sucre. La conclusió final

va ser: eliminar el sucre afegit dels iogurts i oferir una peça de fruita a tots aquells alumnes

que no es volen menjar el iogurt sense sucre.

2. Visites menjador. Durant el mes de març han tingut lloc les visites de menjador els dies 7,

14 i 21 de març amb un total de 9 famílies i unes 4 baixes d'última hora, que no van avisar

que no vindrien. La sensació general ha estat molt positiva.

3. Enquesta a les famílies. Tal i com es va pactar a l'última reunió de la comissió, aquesta

setmana s'ha fet arribar l'enquesta a les famílies sobre el servei de menjador per tal de

poder comentar els resultats a la propera reunió de la comissió.

4. Propera reunió de comissió: Planificada pel proper 18/4/23.

5. Dubtes de les famílies sobre el servei de menjador que es tractaran a la propera reunió:

a. Per què no s'ofereix menú halal?

b. Per què no podem endur-nos el menjar de l'escola si ja està pagat i venim a recollir

els nostres fills/filles abans de dinar?
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c. És necessari que esperin a que tot el menjador estigui assegut a taula per

començar a dinar? Alguns alumnes comenten que mengen fred.

6. Des de l'AFFAC s'està iniciant una acció conjunta per mostrar el nostre descontent en

relació a que el servei de menjador passi a ser gestionat pel Departament.

a. Necessitem buscar el conveni signat amb el Consell Comarcal.

b. Enviarem una instància al Consell Comarcal per rebre el conveni.

c. Comentarem amb la Direcció del Centre si han rebut informació sobre el canvi de

gestió i es proposarà comentar-ho en el Consell escolar.

d. S'enviarà un comunicat conjunt amb totes les AFA del Maresme expressant la

disconformitat.

e. Es movilitzarà a totes les AFA de Catalunya per comunicar el desacord de la decisió

del Departament.

COMISSIÓ D’EDUCACIÓ

La vocal comenta que xerrada de Víctors Küppers va ser un èxit, 83 conectats. I es va demostrar que

independentment de l’hora si el tema interessa la gent assisteix i el fet de ser on-line també hi va

contribuir.

Està confirmada la xerrada del Lluc (Síndrome Treacher Collins) i està pendent de data per part de

l’escola.

El 12 de abril de 19h a 21h es realitzarà una xerrada de la DIBA sobre el bullying titulada:

L’assetjament. Eines i estratègies per evitar l’assetjament i per actuar quan apareix. (6 - 12

anys).

La xerrada d’en Francisco Villar es realitzarà l’1 de juny a la Fàbrica.

Pel que fa als tallers de sexualitat Taller Sexualitat, ja està tot en marxa i les dates estan tancades.

A la 2a xerrada de sexualitat que es va fer a les famílies i va haver poca assistència, però el

feedback és positiu. S’està a l’espera de poder fer un obsequi al ponent.

En relació al taller mindfulness actualment, no és possible encaixar una activitat d’aquest estil

aquest curs. La idea era formar als docents per tal que en puguin fer seguiment i aplicar-ho però de

moment no estan oberts a fer aquesta formació. Per fer un “tastet” de mindfulness ja es va fer l’any

passat.
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Finalment, s’ha contactat amb una nutricionista (mare de l’escola) per a organitzar una xerrada i estan

pendents de la proposta per part d’ella.

COMISSIÓ DE COMUNICACIÓ

La comissió es planteja publicar algun post pel Dia del Pare a través d’Instagram però

finalment, es decideix que no es farà ja que no s’ha fet mai i, a més, es poden ferir sensibilitats

a nivell de famílies ja que hi ha famílies amb cultures i tradicions diferents i no és inclusiu.

Es fa recordatori a la resta de Comissions de la necessitat que ens enviïn imatges i continguts

per poder publicar amb la màxima antelació possible tot el que es fa des de l’AFA.

COMISSIÓ DE FAMÍLIES NOUVINGUDES

La vocal explica que s'han reunit amb en Kilian de TPV Escola per esbrinar les possibilitats de

l'aplicació per poder presentar el projecte de lloguer de màrfegues a través d'aquesta

plataforma.

Les conclusions són positives i la comissió confirma que la gestió del lloguer es farà des de la

mateixa aplicació.

COMISSIÓ DE FESTES

La Raquel comenta que per Sant Jordi no hi ha res planificat. La Lara explica que l’AFA compra

les roses pels professors.

S’explica que la festa de fi de curs es realitzarà el 17 de juny. S’estan plantejant diferents

propostes: una gincana on cada classe hagi de preparar una activitat. Una altra opció, sería fer

a cada curs una tria d’un esport i jugar pares contra fills. Una altra alternativa és fer uns jocs

gegants. El pressupost per al festa és de 1500€. La idea és mantenir la festa de l’escuma si no

hi hagués restriccions per la sequera. La Patri demanarà pressupost a Naïfar per saber si poden

oferir animadors o activitats.

Es parla de l'opció del sopar de la festa de fi de curs: una opció pot ser un sopar on cadascú

porta una cosa o fer una arrossada/fideuada popular. L’Andrea comenta que sap que al poble

es feia per 6€ per persona, tot i que es creu que pot ser subvencionat per l’Ajuntament. La

Mireia comenta que té un contacte de Vilassar que s’hi dedica, passarà el contacte perquè hi

parlin desde la Comissió.



ACTA JUNTA DE L’AFA - ESCOLA MAS MARIA

DATA: 30/03/23 LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA MEET i PRESENCIAL HORA: 22h

De totes maneres, la comissió parlarà amb 5è per si es vol fer càrrec del sopar i la beguda, la

Marina els ho preguntarà després de Setmana Santa. En el cas que no es facin càrrec del sopar

ho organitzaríem des de l’AFA.

COMISSIÓ DE BIBLIOTECA

La Claudia comenta que avui s’ha fet el conta-contes i ha anat molt bé. Es valora que per al

segon torn cal citar-los abans, a les 13.15h perquè sinó és massa just.

Hi ha una plaça buida per al mes de juny.

María Goya Alba Navalón

Presidenta de l’AFA Vice-presidenta de l’AFA
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